
Generalforsamling Ejerforeningen Møddebroparken - Referat 24/4 2014 
 

Tilstede: Michael (1), Christian (3), Afbud (5), Jan og Joan (7), Dennis (9), 
Afbud (11), Janni (13), Jes (15), Tina (17), Christian (19), Anne (21), Kenneth 

(23), Thomas (25), Tina (27), Afbud (29), Jørgen (31), Mia (33), Annemette 
og Dennis (35), Jeppe (39), Lena og Bjarne (41, Nikolaj (43), Michael (83) 

Camilla og Martin (85), Peter (99), Christi og Martin (119) 
 

Valg af dirigent 

Kenneth nummer 9 valgt 
 

Valg af stemmetæller 
Christian nummer 3 valgt 

 
Valg af referent 

Janni nummer 13 valgt 
 

Bestyrelsens beretning 
22 grunde solgt, 10 ledige i udstykning I. 

6 grunde solgt, 1 reserveret, 29 ledige i udstykning II. 
Kommunen påtænker at åbne op for udstykning III i 2014, bestyrelsen tager 

den videre til kommunen, da vi ikke ønsker at åbne for yderligere salg. 
 

Fællesarealer er overdraget fra kommunen. Grusbanen og nærarealer i 

udstykning I er overdraget, dog skal kommunen færdiggøre ifølge aftale. 
Eventuelle mangler kan sendes på mail, gerne inkl. billede til xxx@xxx.dk 

Arealer ved søen vedligeholdes af kommunen resten af 2014. 
Foreningen står for snerydning. 

 
Lyntog er ikke afklaret endnu, og vil først blive afklaret år 2016-17. 

Interesserede opfordres til at melde sig til frivilligt evt. via facebook. 
 

Sommerfest blev afholdt i 2013. 
 

Valg af formand 
Tina nummer 27 genvalgt 

 
Valg af næstformand 

Dennis nummer 9 genvalgt 

 
Valg af sekretær 

Mia nummer 33 nyvalgt  
 

Budget og kontingent for det kommende år forelægges til godkendelse 
Budget godkendt enstemmigt 

 

mailto:xxx@xxx.dk


Vejfond 
Er etableret og afsat i budgettet 

 
Vores nabolag 

Nabo.dk (www.nabo.dk) 
Beboere opfordres til at tilmelde sig ”Møddebroparken”, da bestyrelsen 

benytter Nabo.dk til at kommunikere. 
 

Nabohjælp.dk (www.nabohjælp.dk) 

 
Evt.  

Forslag til projekter & aktiviteter 
Sommerfest / udvalg 

Christian (19), Dennis (35) og Kenneth (23) 
 

Fastelavnsfest / udvalg 
Samme som ovenfor  

 
Jes: Legeplads på fællesarealet? Når kommunen er færdig med 

beplantningen, modtager bestyrelsen gerne forslag. 

 
Janni: Kan der blive opsat et par borde/bænke sæt ved søen til fælles 

brug? Evt. få kommunen til at betale? 
 

Næstformanden: Velkommen til de nye  
 

 
 

http://www.nabo.dk/
http://www.nabohjælp.dk/

